
RADNY  RADY MIEJSKIEJ  W SUWAŁKACH

Kamil  Lauryn  kamii.iauryn@wp.pi

Suwałki dnia 22.02.2023r.

Pan Czesław Renkiewicz

Prezydent miasta Suwałk

za pośrednictwem

Pana Zdzisława Przełomca

Przewodniczącego Rady  Miejskiej

w Suwałkach

lNTERPELACJA

W sDrawie wvbudowania ciaEu Dieszol rowerowef!o na ul. Północnei .

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu  mieszkańców zwracam się z prośbą o wybudowanie kolejnego odcinka ciągu
pieszo-rowerowego na ul. Północnej w kierunku przedszkola Żółty Słonik oraz zakładów pracy
Chodnik na ul. Północnej kończy się na wysokości zakładu „Forte",  brakujący odcinek stanowi
niebezpieczeństwo dla rodziców prowadzących swoje pociechy do przedszkola oraz dla
pracowników podążających do miejsc pracy , którzy muszą poruszać się po jezdni na
brakuj ącym odcinku chodnika.

W związku z powyższym mam nadzieję, iż dla dobra ogółu Pan Prezydent zadba o
bezpieczeństwem naszych mieszkańców.

Radny Rady Miejskiej w Suwałkach

#,6/-

URZĄD  fvilEJ3!ł.i  w  SU.WAŁKACH

BIURO  RADY  MIEJSKIEJ
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